

ITEM: 6780-94-81CP

NAME: Bath/Shower Mixer W/ Hand Shower & Hose & Wall Bracket 浴缸淋浴龍頭組+花灑+掛架



Utilizing the simplify concept of Tai Chi motion, creating extraordinary look on the Tai Chi Series faucets. Featuring the Tai Chi notion of "soft against hard" through its soft cut of the faucet body and flow of water. Adding into faucet, the "Yin and Yang" aspect of Tai Chi, creating two types of faucets, the femininity and masculinity.

整體造形設計，乃是採用了太極動作的意象，抽象的造形，或踢或打，可以自由的想像成太極拳的各式動作。龍頭本身柔順的線條，搭配流動的水花，充份表現出以柔克剛的太極精神。將「太極生兩儀」的陰陽觀念引入產品的造形之中，令水龍頭亦有男女之分，增加趣味性。

- 1.Ceramic valve with CERAMTEC ceramic disc / (Germany)
- 2.Handle can be moved up to 25° to adjust water flow from closed position, hot and cold water controlled by swinging handle for 45° both right and left sides.
- 3.The available distance between two centers of wall water-outlet is 122mm to 178mm.
- 4.Elastic shower hose can be extended from 1.5 meter to 2 meter and stand 15Kg/cm2 water pressure.
- 5.Rotate and remove the shower spray head for clearing if necessary.
- 6.Adjustable angle of the hand-shower bracket.
- 7.With R 1/2 to water supply wall outlet .
- 8.Casting material meets ISO CuZn40Pb Standard
- 9.Handle material meets JIS 3771 Standard

1. 陶瓷閥使用德國CERAMTEC陶瓷片。
2. 把手向上開啓及調整水量，最大上昂角度25°。把手左右旋轉各45°，可以調節冷熱水混合比例。
3. 凡牆壁冷熱出水孔距離在122mm到178mm之間，皆可適用安裝本產品。
4. 1.5公尺長的彈性伸縮花灑軟管，可被拉長至2公尺使用，並可耐壓15 Kg/cm2。
5. 如有需要可旋轉取下花灑噴頭，以便清潔。
6. 掛架可調整角度。
7. 接牆壁出水管牙規格：R 1/2 (1/2-14 PT)。
8. 本體為黃銅鑄造材質符合ISO CuZn40Pb標準
9. 把手為銅鍛造材質符合JIS 3771標準
10. 銅材質產品電鍍鉻層，符合ASTM-SC2標準。

Material: BRASS

材質：銅